
                                Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 109/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Τριποτάμου για 
προβλήματα που δημιουργούνται από τη 
σταβλική εγκατάσταση Μαρίας Σερεμέτα 
στην περιοχή Κομνηνίου. 

 
       Σήμερα 18 Φεβρουαρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-2-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι δεν παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει 
νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Ν. Χαμαλής Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ν.  Ουσουλτζόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

109/2002 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. 
Πουλασουχίδης, Ε. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 110/2002 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Χ. 
Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης. 
 

14. Σ. Γεωργιάδης 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Α. Κεσίδης 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης  
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 
22. Ε. Σοφιανίδης 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 
26. Γ. Μανακούλης 

                                    



             Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο το 13ο θέμα να προταχθεί του 5ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 18-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
             Το Τοπικό Συμβούλιο Τριποτάμου με την υπ’αριθ. 7/4-7-2001 απόφασή του, 
περιγράφει τα προβλήματα που δημιουργούνται από την κτηνοτροφική εγκατάσταση 
της κας Μαρίας Σερεμέτα στην περιοχή Κομνηνίου, και ζητά την απομάκρυνση της 
εν λόγω κτηνοτροφικής εκμετάλλευσης από την περιοχή. 
             Η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου μας διενήργησε ελέγχους δειγμάτων νερού 
από την υπάρχουσα στην περιοχή «πηγή Καλογριάς» από την οποία υδροδοτούνται 
παρακείμενα Δημοτικά Διαμερίσματα. Το Κέντρο Ελέγχου Περιβάλλοντος (ΚΕΠΠΕ) 
της Ν.Α. Ημαθίας προτείνει την απομάκρυνση του σταύλου σε απόσταση πάνω από 
200 μ. από την πηγή ανάντη και 50 μ. κατάντη. Στη συνέχεια η υπηρεσία μας 
παρέπεμψε το θέμα στην αρμόδια επιτροπή ΄΄Έλέγχου σταβλισμού και επιχειρήσεων 
επεξεργασίας ζωϊκών προϊόντων ΄΄, η οποία πρόκειται να συζητήσει το θέμα. 
             Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει επί των αιτημάτων του 
Τοπικού Συμβουλίου Τριποτάμου.       
             Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 7/2001 
απόφαση του Τ.Σ. Τριποτάμου με την οποία εισηγείται: 

1. Θεωρεί το ανωτέρω θέμα ως κατεπείγον. 
2. Εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας την αποβολή της 

κτηνοτροφικής εκμετάλλευσης της κας Μαρίας Σερεμέτα, κατοίκου της πόλης 
της Βέροιας, από τους βοσκότοπους του Δ.Δ. Τριποτάμου κα τη μη αναγραφή 
της στους πίνακες βοσκοτόπων για το οικονομικό έτος 2002. 

3. Ζητά από το γραφείο Διαχείρισης περιβάλλοντος του Δήμου Βέροιας, σε 
συνεργασία με το Δασαρχείο Βέροιας και τη Δ/νση Γεωργίας της Ν.Α. 
Ημαθίας να εξετάσει την βοσκοϊκανότητα των βοσκοτόπων της περιοχής του 
αγροκτήματος Κομνηνίου του Δ.Δ. Τριποτάμου. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 7-2-2002 εισήγηση 
της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και Κοινωνικών Προβλημάτων του Δ.Σ. με την 
οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα: 

Α) Την άμεση λήψη μέτρων κατά της δραστηριότητας με πρωτοβουλία της Ν.Α. 
Ημαθίας. 
Β) Την επιβολή προστίμου όπως προκύπτει από τη σχετική Νομοθεσία. 
Γ) Την άμεση απομάκρυνση των εγκαταστάσεων από τη συγκεκριμένη θέση με 
πρωτοβουλία επίσης της Ν.Α. Ημαθίας. 
            Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
            Ουρσουζίδης: Η επιτροπή εισηγείται μόνο για την πιθανή μόλυνση της πηγής 
«Καλογριάς». Για το θέμα της τοποθέτησης των κατοίκων, αρμόδια είναι η επιτροπή 
σταβλισμού και επιχ/σεων. 
            Σουμελίδης: Δεν είναι θέμα της συγκεκριμένης επιτροπής. 
            Ουρσουζίδης: Έχουμε πληροφορίες ότι ο στάβλος προσβάλλει τη 
συγκεκριμένη πηγή. Επισκέφθηκα το κτήμα του κ. Μπούρα και είναι όπως το 
αναφέρει το ΚΕΠΠΕ, για απομάκρυνση του στάβλου πάνω από 200 μ. από την πηγή 
ή 50 μ. κάτω απ’αυτή. Έγιναν μετρήσεις από το Χημείο του Κράτους και έδειξαν ότι 
προσβάλλεται η πηγή. Παρών τότε ήταν και ο γαμπρός της κας Σερεμέτα και μου είπε 
ότι ο στάβλος θα πάει 150 μ. κάτω από τη πηγή. Έτσι εμείς καλυπτόμαστε. Για το 
θέμα των κατοίκων δεν είναι αρμόδια η επιτροπή. 
            Σουμελίδης: Στην απόφαση του Τ.Σ. Τριποτάμου, εστιάζεται κυρίως το θέμα 
της απομάκρυνσης του στάβλου από της βοσκές. Εάν γίνει αυτό, τότε το θα είμαστε 



ανάμεσα σε τσιφλικάδες και δεν θα μπορούν οι ντόπιοι κτην/φοι να βόσκουν τα ζώα 
τους. 
            Μυλωνά Παρασκευή, δικηγόρος Σερεμέτα: Πρέπει να γίνει οριοθέτηση του 
θέματος που συζητείται σήμερα στο Δ.Σ. 
            Πρόεδρος: Οριοθετήθηκε. 
            Μυλωνά Παρ.: Τα ζώα υπάρχουν στην εν λόγω περιοχή από το 1980 μέχρι 
σήμερα και η οικογένεια Σερεμέτα εδώ και 100 χρόνια υπάρχει εκεί. Εδώ και 2 
χρόνια, μερίδα κατοίκων εξαπέλυσε έναν πόλεμο εναντίον της κας Σερεμέτα και 
πήγανε σε δικαστήριο αιτιολογούμενοι ότι δεν είναι κάτοικος της περιοχής και δεν 
έχει δικαίωμα βοσκής. Το δικαστήριο απεφάνθη ότι έχει δικαίωμα βοσκής των ζώων 
της και ότι μπορεί να παίρνει την εξισωτική αποζημίωση όπως προκύπτει από 
έγγραφα που σας θέτω υπόψη σας. 
            Η κα Σερεμέτα είναι ασφαλισμένη στον Ο.Γ.Α. 
            Υπάρχει κίνδυνος από την ικανότητα βοσκής της περιοχής, λόγω της ύπαρξης 
των ελάχιστων ζώων. Για τη μόλυνση της πηγής, το έγγραφο της Ν.Α. λέει ότι 
«μπορεί να επηρεασθεί μπορεί και να μην επηρεασθεί» δηλ. μπορεί να γίνει αυτό ή 
όχι, αυτή είναι η ερμηνεία του. Από μετρήσεις που έγιναν στις περιοχές Κομνηνίου, 
Τριποτάμου και Γεωργιανών, βρέθηκαν στο νερό κολοβακτηρίδια κ.α. 
            Ουρσουζίδης: Αυτά δεν αφορούν τη συζήτηση. 
            Μυλωνά: Θα φύγουμε πρώτοι, γιατί ενδιαφερόμαστε και εμείς για τη πηγή, 
αλλά δεν βλέπω κάποιο στοιχείο που να αποδεικνύει ότι εμείς μολύνουμε τη πηγή. Η 
πηγή είναι ανοικτή και μπορεί να μπει σ’αυτήν κάποιο ζώο (γάτα, ποντίκι κ.α.). 
            Εάν αποδειχθεί ότι εμείς μολύνουμε τη πηγή, θα φύγουμε, ή να μας 
υποδείξετε να προβούμε σε κάποια προστατευτικά έργα (κατασκευή τοιχείων κλπ) 
ώστε ν’αποτραπεί η μόλυνσή της. 
            Ουρσουζίδης: Θέλω τον λόγο. 
            Πρόεδρος: Θα σας δοθεί μετά. 
            Ιερόπουλος Πυθ., δικηγόρος κτην/φων Κομνηνίου: Το Τ.Σ. τον Ιούνιο του 
2001 αποφάσισε, ότι η κα Σερεμέτα δεν μπορεί να μπει στους πίνακες βοσκής της 
περιοχής. Τον Μάρτιο γίνονται οι καταστάσεις βοσκής και πρέπει να παρθεί άμεσα 
απόφαση. Η απόφαση του Δ.Σ. είναι υποχρεωτική ως προς την απόφαση του Τ.Σ. Ας 
πάει αλλού ο στάβλος της. Δεν πρέπει να μπει στις καταστάσεις βοσκής. 
            Κοσμίδης Βύρων, κτην/φος Κομνηνίου: Πως υπάρχει βοσκοϊκανότητα, όταν 
δικά της ζώα φεύγουν και πηγαίνουν να βοσκήσουν αλλού; 
            Ιντζεβίδης Ισαάκ, κτην/φος Κομνηνίου: Η επιβίωση είναι το σημαντικότερο 
στοιχείο. Δεν υπάρχει η δυνατότητα να βόσκουν τα ζώα τους και άλλοι, πλην των 
κατοίκων κτην/φων της περιοχής. Ζητούμε δικαίωση. 
            Σερεμέτας Γιώργος, κάτοικος περιοχής: 1) Μένω όλον τον χρόνο στην 
περιοχή. 2) Έχετε ξαναδεί να βόσκουν ζώα, δίπλα σε πηγή; 3) Έκανα στην κα 
Σερεμέτα ποτέ καταγγελία; 4) Την τουαλέτα του οικήματος που βρίσκεται εκεί, που 
την έχει; 5) Μας προκαλούν με τον τρόπο και τη συμπεριφορά τους. 6) Έχουν πολλά 
σκυλιά (30) και δεν τολμάς να περάσεις από την περιοχή. 
            Πρόεδρος: Ορίστε ερωτήσεις. 
            Κόλβατζης: 1) Πώς καθορίζεται η βοσκοϊκανότητα κάθε περιοχής; Ποιοι 
γνωμοδοτούν; 2) Μπορεί το Τ.Σ. να αποφανθεί για την βοσκοϊκανότητα της περιοχής 
του; 
            Σουμελίδης: Καθορίζεται από τη Δ/νση Γεωργίας. 
            Τάκης: Οι σταβλικές εγκαταστάσεις είναι σε ιδιωτικό ή κοινόχρηστο μέρος; 
            Κουρουζίδης: Καλύφθηκα. 



            Κουκουρδής: 1) Η έκταση είναι δημόσια ή δημοτική; 2) Οι σταβλικές 
εγκαταστάσεις είναι μόνιμες; 3) Έχουν άδεια; 4) Πως λαμβάνονται υπόψη οι 
κατ/σεις, μαζί με τη κα Σερεμέτα; 
            Σουμελίδης: 1) Δεν έχει άδεια ο στάβλος. 2) Το σπίτι και ο στάβλος 
βρίσκονται σε ιδιωτικό χώρο. 3) Οι εκτάσεις παραχωρήθηκαν στο Τ.Σ. Τριποτάμου. 
            Μυλωνά: Οι στάβλοι είναι σε ιδιωτικό χώρο, ενώ το σπίτι (ένα μέρος του) σε 
κοινοτικό. Ο κ. Σουμελίδης μου είπε ότι νόμιμα μπαίνει ένας κατάλογος βοσκής, με 
απόφαση του Προέδρου του Τ.Σ. Τριποτάμου. 
            Σουμελίδης: Αυτό που είπα στην κα Μυλωνά, ήταν ότι αν μπει σε κατάσταση 
βοσκής, θα πάρει την εξισωτική αποζημίωση. 
            Ιερόπουλος: Πρόκειται για σκάνδαλο. Η Ε.Ε θα λάβει μέτρα, διότι πάρθηκαν 
χρήματα από την κα Σερεμέτα και εισήχθη στις καταστάσεις βοσκής, χωρίς να τα 
δικαιούται. Μπορεί να υπάρχει δυνατότητα από τη Ν.Α. με τη Δ/νση Γεωργίας, αλλά 
νομικά είπα ότι η οποιαδήποτε εισήγηση για ένταξη σε κατάσταση βοσκής, θα είναι 
άνευ αντικειμένου και αξίας, επειδή δεν υπάρχουν χρονικά περιθώρια. 
            Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
            Ουρσουζίδης: Αντέδρασα πριν διότι ακούστηκαν ανακρίβειες, για 
παραπλάνηση του σώματος. Οι τοποθετήσεις μας να είναι τεκμηριωμένες. 
            Υπάρχουν τα έγγραφα του ΚΕΠΠΕ και της Δ/νσης Υγείας, τα οποία είναι στο 
φάκελο  του θέματος που αναφέρουν αυτά που είπα. 
            Ο κ. Σερεμέτας μου είπε ότι θα εφαρμόσει τις υποδείξεις του ΚΕΠΠΕ. Προς 
τι η σημερινή άρνηση; Θα έπρεπε να έχουμε και εισήγηση της επιτροπής σταβλισμού, 
όπως τη ζητάει και ο κ. Λελεκάκης με έγγραφό του και μετά να συζητήσουμε το 
θέμα. 
            Σκουμπόπουλος: Το Δ.Σ. δεν είναι δικαστήριο ή επιστημονικό εισηγητικό 
όργανο, αλλά πολιτικό. Εάν λάβει απόφαση εκτός των νομικών πλαισίων, θα είναι 
παράνομη. 
            Ο νομοθέτης σοφά (Ν.2539/97) για αυτή τη περίπτωση και μία ακόμη, ζητά 
και τη σύμφωνη γνώμη των εκάστοτε Τ.Σ. Σε όλες τις άλλες, ζητά απλά τη γνώμη 
τους.  
            Όσον αφορά τη μόλυνση της πηγής, τα στοιχεία που υπάρχουν, δεν είναι αυτά 
που θα στηρίξουν μια απόφαση για απομάκρυνση των στάβλων. Λείπει η εισήγηση 
της επιτροπής σταβλισμού. Είναι μονόδρομος για όλους, είτε λείπει, είτε όχι. 
            Συμφωνούμε με την απόφαση του Τ.Σ. και την εισήγηση της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής του Δ.Σ.  
            Σιδηρόπουλος: Είμαι μέλος της Επιτροπής Ποιότητας και Ζωής του Δ.Σ. και 
καταλήξαμε σε ομόφωνη εισήγηση, βάση της εισήγησης του ΚΕΠΠΕ. Είμαστε 
υποχρεωμένοι να δεχθούμε την εισήγηση του Τ.Σ., παρότι τα επιχειρήματα της κας 
Μυλωνά, είναι εύλογα και ισχυρά. 
            Κουρουζίδης: Για τη μόλυνση των πηγών, συμφωνώ με την εισήγηση της 
επιτροπής. 
            Είμαστε υποχρεωμένοι να δώσουμε λύση και για τα ζώα της κας Σερεμέτα, 
βάση του «Ν. Καπποδίστρια». Ο νομοθέτης με το Ν.2539/97 μιλά για τα νέα ποίμνια. 
Υπάρχουν προγράμματα που πρέπει να δει ο Δήμος, για την ενίσχυση της περιοχής 
μέσω της Ν.Α. και της Δ/νσης Γεωργίας. Οι κτην/φοι ζητούν λύση. 
            Δελαβερίδης: Πράγματι δημιουργούνται προβλήματα για τη πηγή. Να 
απομακρυνθεί η σταβλική εγκατάσταση, κατάντη σε ιδιοκτησία της κας Σερεμέτα. 
            Σ’ότι αφορά τη βοσκή, στο Κομνήνιο υπάρχουν 2 εκτάσεις 2.200 στρ. 
συνολικά. Μπορεί να γραφτεί η κα Σερεμέτα πιστεύω, στους πίνακες βοσκής, αλλά 
να μην έχει το δικαίωμα να βοσκεί εκεί τα ζώα της. 



            Τάκης: Πιστεύω ότι δεν μπορεί να υπάρχουν στάβλοι κλπ κοντά σε 
οποιαδήποτε πηγή. Έχουν δίκαιο οι κάτοικοι, διότι δεν μπορούν να ζήσουν έτσι. 
            Κόλβατζης: Νομίζω, για το πρόβλημα της πηγής, δεν υπάρχει αντίρρηση και 
από την ιδιοκτήτρια. 
            Τίθενται όμως και ερωτήματα: 1) Η ανάπτυξη της ορεινής κτηνοτροφίας, 2) Η 
χρησιμότητα της γνωμοδότησης της επιτροπής σταβλισμού ή της Δ/νσης Γεωργίας 
που είναι αρμόδια για την κατανομή των βοσκοτόπων. Αυτά αντιφάσκουν με τις 
σημερινές επιχειρηματολογίες. 
            Δεν μπορώ να βγάλω κάποιο συμπέρασμα για το σημερινό θέμα που 
συζητούμε. 
            Ακριβόπουλος: Για τις πηγές, πιστεύω ότι δεν είναι τεκμηριωμένη η εισήγηση 
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δ.Σ., διότι το ΚΕΠΠΕ, με το έγγραφό του, μας 
λέει ότι «μπορεί» να μολυνθούν. Πρέπει να ακολουθήσουμε τη σύμφωνη εισήγηση 
του Τ.Σ. Τριποτάμου.  
            Γαβρίδης: Καλύφθηκα πλήρως από τον κ. Σκουμπόπουλο. Δεν μπορούμε να 
επιτρέψουμε σε περιοχή φυσικού κάλλους της πόλης μας να βόσκουν αιγοπρόβατα. 
Να φύγουν εντελώς τα ζώα από εκεί. Να ορισθούν άλλοι βοσκότοποι. 
           Ουσουλτζόγλου: Για την πηγή, συμφωνώ με την επιτροπή του Δ.Σ. Για την 
βοσκοϊκανότητα, το Τ.Σ. έπρεπε να είχε έγγραφα της Δ/νσης Γεωργίας, που θα 
κατένειμε ανά βοσκό, τα ζώα που έχει προς βόσκηση και να δώσει άδεια βοσκής 
στους ελέγχοντες βοσκούς. 
           Πρόεδρος: Ορίστε δευτερολογίες. 
           Ακριβόπουλος: Εάν το Δ.Σ. πάρει απόφαση για μεταφορά των σταβλικών 
εγκαταστάσεων, να δοθεί ένας εύλογος χρόνος στην ενδιαφερόμενη για να 
προχωρήσει σ’αυτήν. 
           Κουκουρδής: Ως προς την βοσκοϊκανότητα, από τα 7 Δ.Δ. του ορεινού όγκου 
του Ανατ. Βερμίου, μόνο το Δ.Δ. Ασωμάτων έχει πληρότητα. Τα άλλα έχουν τη 
δυνατότητα να την αυξήσουν. Είναι στοιχεία της Δ/νσης Γεωργίας. Δεν μπορούμε 
όμως να αποφασίσουμε για την εξισωτική αποζημίωση, γιατί σύμφωνα με τον 
κανονισμό, αυτό είναι αρμοδιότητα απόφασης των Τ.Σ.  
           Ουρσουζίδης: Εάν αποφασίσουμε σήμερα, για την απομάκρυνση των 
σταβλικών εγκαταστάσεων   της κας Σερεμέτα, θα ακολουθήσει κυκεώνας 
δικαστικών διαδικασιών. Δεν  το αποδέχονται αυτό οι ιδιοκτήτες. Προτείνω την 
απομάκρυνση των στάβλων και μετά να δούμε το θέμα, ύστερα όμως από απόφαση 
της επιτροπής σταβλισμού. 
 Ιερόπουλος :Προβλέπεται από το νόμο. 
 Κουρουζίδης :Διαδικαστικά, να απομακρυνθούν οι δικηγόροι πολίτες από το 
τραπέζι των συνεδριάσεων. 
 Πρόεδρος :Σας παρακαλώ, κ. Κουρουζίδη. 
 Σουμελίδης:Καλύφθηκα πλήρως από τον κ. Σκουμπόπουλο. Δύο 
διευκρινίσεις. Για να πάρει ένας βοσκός την εξισωτική αποζημίωση, πρέπει να είναι 
μόνιμος κάτοικος της περιοχής όπου έχει τον στάβλο του. Με φετεινή της απόφαση, η 
Δ/νση Γεωργίας  δεν θα δώσει αποζημίωση σε κανένα βοσκό, εάν δεν είναι μόνιμος 
κάτοικος  της περιοχής που βόσκει τα ζώα του. Εμμένω στην απόφαση του Τ.Σ. 
Τριποτάμου. 
 Μανακούλης :Εχουν  δίκιο οι κάτοικοι του Κομνηνίου. Καταδικάζω και την 
κα Σερεμέτα με τα 300 ζώα, πρέπει όμως να βρεθεί τρόπος και για τους κατοίκους και 
για την κα Σερεμέτα. 
 Δελαβερίδης :Εάν κάποιος έχει τα ζώα του μόνο στον στάβλο  και δεν τα 
βγάζει σε βοσκή, δικαιούται την αποζημίωση; 



 Πρόεδρος :Υπάρχει  η εισήγηση του Τ.Σ. Τριποτάμου για τον κίνδυνο της 
πηγής «Καλογριάς», ύστερα από την εισήγηση της επιτροπής του Δ.Σ. και για 
καθορισμό των βοσκοτόπων από τα Τ.Σ., και κατά συνέπεια την απομάκρυνση των 
σταβλικών εγκαταστάσεων από την πηγή. Ποιοι συμφωνούν με την απομάκρυνση; 
 Δελαβερίδης :Η πρότασή μου , κ. πρόεδρε; 
 Πρόεδρος :Θα μπει σε ψηφοφορία. Σ΄ότι αφορά το 1ο σκέλος της απόφασης 
που αφορά  την απομάκρυνση, συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Ακριβόπουλος :Ψηφίζω λευκό κ. πρόεδρε. 
 Πρόεδρος :Για το 2ο σκέλος, υπάρχει πρόταση για αναβολή του θέματος. 
Ποιοι συμφωνούν;  

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, 
Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
            Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Λ. Τάκης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. 
Σουμελίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
            Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται τώρα. Ποιοι συμφωνούν για τη μη 
εγγραφή της Μ. Σερεμέτα στις καταστάσεις βοσκής; 

            Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. 
Μανακούλης. 
            Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του δημ. συμβούλου Ν. Δελαβερίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Ταραλάς. 
            Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 3 σύμβουλοι: Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-1-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Ε. 
Λελεκάκη. 
2.- Την με αριθ. 7/2001 απόφαση του Τ.Σ. Τριποτάμου. 
3.- Την από 7-2-2002 εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και Κοινωνικών 
Προβλημάτων του Δ.Σ. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), καθώς και του Ν. 
2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την άμεση απομάκρυνση των σταβλικών εγκαταστάσεων της 
Μαρίας Σερεμέτα που βρίσκονται στην περιοχή Κομνηνίου του Δ.Δ. Τριποτάμου 
προκειμένου να προστατευθεί από κίνδυνο μόλυνσης η παρακείμενη πηγή όπως 



αναφέρεται και στο με αριθ. πρωτ. 390/10-9-2001 έγγραφο του Κλιμακίου Ελέγχου 
Ποιότητας Περιβάλλοντος της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας. 
 Β) Εισηγείται τη μη εγγραφή της Μαρίας Σερεμέτα στους Πίνακες που 
φανερώνουν τους κτηνοτρόφους και τα ζώα που εκτρέφουν και βόσκουν στις βοσκές 
του Δήμου Βέροιας για το οικονομικό έτος 2002. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    109/ 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ. Ασλάνογλου Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Ε. Λελεκάκης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25- 2-2002 

Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
  
 


